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Zápis z jednání Etické komise Vysoké školy ekonomické v Praze  
(dále Etická komise) 

 

Pořadové číslo:  26 
Rok:   2025 
Datum, čas a místo: 18. června 2025, 8.00 – 9.10, NB 172 a MS Teams 
 
Účastníci – členové Etické komise Vysoké školy ekonomické v Praze: 

doc. Ing. Jiří Dvořák, Ph.D.  přítomen – přes MS Teams 
doc. Ing. Stanislav Horný, CSc.   přítomen prezenčně 
Eduard Jirásko    přítomen prezenčně 
Mgr. Martin Lang   přítomen prezenčně 
prof. Ing. Martin Mandel, CSc.   přítomen prezenčně 
Ing. Lucie Mařanová   přítomna prezenčně 
prof. Ing. Martin Pělucha, Ph.D.  přítomen – přes MS Teams 
prof. Ing. Stanislav Šaroch, Ph.D.  přítomen – přes MS Teams  
doc. Ing. Ludmila Štěrbová, CSc.  přítomna prezenčně 
 
Program: 
 
1. Zahájení  
Předseda EK VŠE v Praze prof. Martin Mandel zahájil jednání a prověřil, že spojení online přes Teams 
je funkční. Konstatoval, že EK VŠE je v plném počtu a je na tomto jednání usnášeníschopná.  
 
2. Pozvání doc. Ing. Petra Dvořáka, PhD. na jednání EK 
Etická komise k podnětu doc. Miroslava Ševčíka „Podnět k projednání podezření ze závažného 
porušování etického kodexu Vysoké školy ekonomické v Praze“ ze dne 12. 8. 2024, v souladu s přijatým 
usnesením  „pozvat doc. Miroslava Ševčíka a doc. Petra Dvořáka jednotlivě k osobnímu projednání výše 
uvedeného podnětu doc. Miroslava Ševčíka“ ze dne 16. dubna 2025 (zápis z jednání EK  poř. č. 24) 
pozvala na jednání EK rektora VŠE doc. Ing. Petra Dvořáka, PhD. 
 
Rektor VŠE doc. Ing. Petr Dvořák ústně objasnil své hledisko k jednotlivým bodům podnětu a 
zodpověděl otázky členů EK.  
 
3. Návrh předsedy na způsob  hlasování ohledně usnesení a jeho zdůvodnění k podnětu doc. 

Miroslava Ševčíka „Podnět k projednání podezření ze závažného porušování etického kodexu 
Vysoké školy ekonomické v Praze“ 

Znění návrhu: 
„Hlasování ohledně zjištění závažného porušování Etického kodexu Vysoké školy ekonomické v Praze 
proběhne ve stanovené lhůtě tajným způsobem s využitím InSIS“ 
Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
 
4. Diskuze členů EK  proběhla ve dvou bodech: 

4.1 Diskuze se týkala dalšího postupu EK ohledně usnesení a zdůvodnění k podnětu doc. 
Miroslava Ševčíka „Podnět k projednání podezření ze závažného porušování etického kodexu 
Vysoké školy ekonomické v Praze“. 
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4.2 Diskuze se týkala emailu doc. Ševčíka z 17.6.2025, ve kterém elektronicky zaslal všem členům 
EK materiál, který již předložil písemně v papírové podobě na zasedání EK 4.6.2025, a ke 
kterému nově přiložil elektronicky naskenované jmenovací dekrety členů předchozí EK. 

Body 4.1 a 4.2 diskuze budou opětovně projednány na příštím zasedání EK a budou k nim přijaty 
závěry.  

 
5. Příští jednání EK VŠE v Praze bude svoláno předsedou v souladu s jednacím řádem. 

 
V Praze, dne 18. 6. 2025 
 
Zapsala: doc. Ing. Ludmila Štěrbová, CSc. 
     
Za správnost: prof. Ing. Martin Mandel, CSc. 


